
Zápis z členské schůze ZO ČSV Opatovec, 

konané 29. 3. 2015 od 14:00 hodin v klubu důchodců v Opatově. 

Program: 

I. zahájení a schválení zápisu, 

II. došlá pošta, 

III. výsledky vzorků, 

IV. nahlášení úhynu včelstev, 

V. zájezd, 

VI. dětský den v Opatově a Opatovci, 

VII. příjem objednávek na sklenice, 

VIII. diskuze, 

IX. přednáška př. Hrabáčka. 

__________________________________________________________________________________ 

1. Zahájení schůze předsedou. 

2. Schválení zápisu z minulé schůze. 

3. Došlá pošta od minulé schůze: 

- výsledky vyšetření zaslaných vzorků - popis metodiky mimořádného ošetření včelstev, 

- zjištěn nesoulad mezi nahlášenými zazimovanými včelstvy a počty včelstev uvedenými při 

odebrání vzorků, 

př. Dulkaj odevzdal vzorky z 2 včelstev v ZO ČSV Lanškroun (v katastru této organizace je měl 

vyšetřována i na mor včelího plodu), př. Rejsa nahlásil 2x úhyn včelstva. 

4. Uhynulá včelstva budou nahlášena př. Slaninovi nejpozději do 30. 4. 2015. 

5. Zájezd 2015 

- na zájezd byly vybrány dvě možnosti, jednou je př. Pavlíček u Moravské  Třebové, druhou 

př. Gruna u Znojma.  

6. Dětský den v Opatově se bude konat v sobotu 30. 5. 2015, v Opatovci pak 27. 6. 2015, 

proběhlo seznámení s programem a organizací těchto dnů. 

7. Objednávka sklenic na rok 2015 je následující: př. Pohl 100 ks, př. Polák 200 ks, př. Dulkaj 100 

ks. Ostatní mohou objednat u př. Krčmáře, nejpozději do konce dubna 2015. Objednání 

celkového množství sklenic zajistí př. Krčmář, sklenice budou k odběru během května 2015. 

8. Diskuze. 



9. Přednáška př. Hrabáčka na téma: Ekologický a přírodě blízký chov včel. 

Hlavními tématy byly aktuální situace rozšíření varroázy s ohledem na metodiku léčení 

včelstev a ekologii. Dále postřiky zemědělských plodin a jiné znečištění přírody a jejich 

potenciální vliv na kvalitu včelích produktů a možné ovlivnění přirozeného chování včel. 

Působení neurotoxinů, které včelu neusmrtí, otázkou zůstává, zda a do jaké míry mohou 

dlouhodobě ovlivnit chování včely či nikoli.  

Důležité upozorněním nakonec. Rámky, jejichž zavíčkovaný plod byl potřen léčivem M-1AER, 

nesmí být použity pro získávání medu. 

Zapsal: Martin Dulkaj 


